
Ad 22  
Sprawy różne 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 
Członek Komisji Artur Żukowski poruszył temat bezpieczeństwa na zjeździe z ul. Wojska 
Polskiego w ul. Asnyka. Nadmienił, że  był tam wypadek, gdzie kierująca pojazdem zjechała 
do rowu. Zwrócił się z prośbą o ustawienie tam żółtych barierek, zarówno od strony 
Siemiatycz, jak i od strony Bielska Podlaskiego (po lewej stronie jadąc z Bielska Podlaskiego 
w kierunku Pilik).  
 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że zapytanie zostało wysłane do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad Rejon w Bielsku Podlaskim.  Odpowiedź zostanie przedstawiona  po 
zajęciu stanowiska przez zarządcę drogi krajowej 
 
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski zwrócił się z prośbą o wyrównanie nawierzchni gruntowej 
ulic: Leśnej, Bagnistej, Różanej oraz zaułków ulic Mickiewicza, Jagiellońskiej i Białostockiej. 
 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że ulice zostaną wyprofilowane pod koniec sezonu letniego po 
uprzednio dokonanym objeździe i ocenie faktycznych potrzeb w tym zakresie.  
 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zgłosiła następujące tematy: 
 

 zapytała na jakim etapie są prace związane z przebudową instalacji wodociągowej i 
sanitarnej na osiedlu przy ul. Mickiewicza 114 – 120?  

 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że w roku bieżącym zostało zaplanowane wykonanie 
dokumentacji technicznej. Obecnie trwają prace związane  z wykonaniem przedmiotowej 
dokumentacji. 
 

 poruszyła temat braku widoczności na przejściu dla pieszych znajdującym się na ul. 
Kopernika pomiędzy budynkami nr 3 i nr 5. Zaznaczyła, że przy budynku przy ul. 
Kopernika 5 jeżeli jest zajęte ostatnie miejsce parkingowe to nie widać jak ktoś 
wchodzi na przejście. Uważa, że to jedno miejsce parkingowe powinno być 
zwolnione; 

 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że po wizji lokalnej w terenie stwierdzono, że przejście to jest 
prawidłowo oznakowane a widoczność w jego obrębie jest zadowalająca. Ponadto 
mieszkańcy nie zgłaszali dotychczas żadnych problemów  i uwag związanych z 
przekraczaniem jezdni na tym odcinku. 



 

 na prośbę kierowców autobusów miejskich zwróciła się z prośbą o uprzątnięcie 
końcowych przystanków autobusowych w Widowie i przy ul. Brańskiej.  Zwróciła się 
także z prośbą, aby rozkłady jazdy na przystankach były zafoliowane; 
 

Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że wystąpiono z pismem do Gminy Wiejskiej  Bielsk Podlaski - 
zarządcy ww. przystanków o uporządkowanie ww. sprawy. Ponadto Burmistrz Miasta 
poinformował, że wystąpiono również do Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku 
Podlaskim z prośbą o wymianę na przystankach komunikacyjnych wszystkich zniszczonych 
rozkładów jazdy na nowe zafoliowane. 
 

 zapytała jak  przedstawia się standard wyposażenia mieszkań komunalnych, czy zlew 
w łazience jest czymś oczywistym? Zapytała, czy można prosić o instalację zlewu w 
łazience na koszt właściciela budynku?  

 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że lokale komunalne posiadają małe łazienki i lokatorzy często 
decydują się na instalację pralki bądź umywalki. Istnieje jednak techniczna możliwość 
instalacji umywalki w łazience, na pisemny wniosek najemcy lokalu, w uzasadnionych 
przypadkach bez obciążania kosztami lokatora.   
 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski: 

 zwrócił się z pytaniem czy w ul. Beszty-Borowskiego (przy Kościele Rzymskokatolickim 
pw. Miłosierdzia Bożego) obowiązuje ograniczenie jasności oświetlenia? 
Przewodniczący Komisji poinformował, że zdaniem mieszkańców ww. ulica jest zbyt 
intensywnie oświetlona w porównaniu z ograniczonym oświetleniem na innych 
ulicach, 

 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że moc świecenia opraw zainstalowanych na ww. ulicy w ciągu 
nocy jest dwustopniowo redukowana. 

 poprosił o rozważenie ustawienia znaku zakazu wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie 
całkowitej ponad 10 ton na ul. Wyszyńskiego. Mieszkańcy zgłaszają, że zaczynają się 
pojawiać wybrzuszenia w drodze spowodowane ruchem tirowym w ww. ulicy,  

 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że droga ta stanowi śródmiejską obwodnicę. W sytuacji kolizji 
lub wypadków mających miejsce na pobliskiej drodze krajowej Nr 19 ruch pojazdów ciężkich 
jest kierowany właśnie przez tę ulicę, gdyż nie ma innej możliwości objazdu w tej części 
miasta. Ponadto Burmistrz Miasta informuje, że droga ta podlega umowie gwarancyjnej do 



końca 2026 r. Wszelkie powstałe w tym czasie wady i usterki nawierzchni powinny zostać 
usunięte przez gwaranta. 
 

 zwrócił się z pytaniem czy do bielskiej oczyszczalni są zwożone ścieki z Białegostoku?  
 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że bielska oczyszczalnia nie przyjmuje ścieków z miasta 
Białystok. 
 
Członek Komisji Emil Falkowski zwrócił uwagę na niedziałające oświetlenie w al. Józefa 
Piłsudskiego – jadąc w stronę Białegostoku po lewej stronie nie świecą się lampy na odcinku 
od „Kauflandu” do „Lidla”. Radny poprosił o odpowiedź co i kiedy zostanie zrobione w 
przedmiotowej sprawie i jednocześnie zwrócił uwagę, że ten problem był już zgłaszany dwa 
lata temu jak i rok temu. 
 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że znaczna część ww. kablowej sieci oświetleniowej jest z lat 
siedemdziesiątych i generuje szereg awarii. W celu uniknięcia konieczności całkowitego 
wyłączenia jej z eksploatacji, obecnie są prowadzone prace pod kątem zastosowania zasilania 
tymczasowego w celu uruchomienia niesprawnych punktów świetlnych do momentu 
przebudowy awaryjnych odcinków ww. sieci.  

 
Członek Komisji Tomasz Hryniewicki:  
 

 ponowił prośbę zgłaszaną w listopadzie 2022 r. o ustawienie dwóch słupków 
odblaskowych przy wjeździe w ul. Gajową od strony ul. Dubiażyńskiej. Mieszkańcy 
zgłaszają, że jest to teren częściowo nieoświetlony i w okresie jesienno-zimowym łatwo 
jest przegapić wjazd w ul. Gajową. Radny uzyskał wtedy odpowiedź, że zostanie to 
zrobione latem, 

 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że słupki zostaną ustawione we wskazanym przez radnego 
miejscu w miesiącu wrześniu. 
 

 poprosił o postawienie brakującej tabliczki z nazwą ul. Zesłańców Sybiru.  
 
Stanowisko Burmistrz Miasta:  
Burmistrz Miasta informuje, że tabliczka zostanie ustawiona we wskazanym przez radnego 
miejscu w miesiącu wrześniu. 
 
 
 
 
 


